
  

Guten Tag, ich wúńsche  schóne Woche

Tento týden se budeme věnovat opět skloňování příd. jmen.

Seznámili jsme se , jak se skloňují po členu neurčitém a nyní pro úplnost, nově, po 
členu určitém

Úkoly:

1.  opsat do sešitu zápis – držte se zadaných pokynů



  

SKLOŇOVÁNÍ  PŘÍDAVNÝCH JMEN  PO  ČLENU  URČITÉM
                       V  1.  a   4.  PÁDU

                         M                        Ž                              S                               MN.Č.

1. p.     Der   kleine                 die   kleine                 das kleine                  die  kleinen

4.p.      Den  kleinen               die   kleine                 das kleine                   die kleinen

Opište si následující otázky a odpovězte: 

                     Jakou koncovku přibírá příd. jméno v jedn. čísle  ve všech rodech ?

                     U kterých rodů je 1. a 4. pád shodný?

                     Ve kterém čísle je 1. a 4. pád shodný?

                     Ve kterém rodě se liší koncovky  v  daných pádech?

 -  jako  příklady  si opsat tabulky v učeb. na str. 57  -  
            Při opisování  pokračujte v úpravě ve sloupečcích dle rodu a dodržte barvy koncovek



  

3.   AH  56 /  4

4.   AH  56/ 5

5.   AH  57  /  6  b

      Zde si dejte pozor – ve větách jsou ve výrazech namíchané i koncovky skloňování 
příd. jmen  po členu neurčitém i kein

  - kdo si není jistý, vezme si na pomoc zápis = tabulku v sešitě
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